

THE DOLDER GRAND

SUITES GRAND

THE DOLDER GRAND

Die Suiten Grand mit getrenntem Wohn- und Schlafzimmer befinden sich auf der obersten Etage des Hauptbau. Sie lassen sich entweder mit einem Doppelzimmer Superior und einem Einzelzimmer Superior oder mit zwei Doppelzimmern Superior verbinden und sind je nach Konfiguration zwischen 104 bis 166 Quadratmeter gross.

Die Suiten Grand verfügen im Wohn- und Schlafzimmer über ein Cheminée und Balkone mit Panoramansicht über die Stadt Zürich, den See und die Alpen. Die Badezimmer sind mit Whirlpoolbadewanne und einer eigenen Saunaausgestattet.

The Suites Grand with separate living rooms and bedrooms are located on the top floor of the Main Building. They can be connected with a double room superior and a single room superior or two double rooms superior and are between 104 to 166 square metres in size.

The living rooms and bedrooms each have a fireplace and balconies with a panoramic view across the city of Zurich, the lake and the Alps. Stairs lead up into the small tower with a lounge and a private roof terrace. Bathrooms are equipped with whirlpool tubs and their own saunas.

THE DOLDER GRAND

LIVING ROOM



THE DOLDER GRAND

BEDROOM



THE DOLDER GRAND

LAYOUT

